
Rada Miejska w Serocku 
Komisja Kultury, Olwiaty i Sportu 

L 

6 Posiedzenie w dniu 27 czerwca 201 9 
Obrady rozpocqto 27 czenvca 2019 o godz. 15:00, a zakonczono o godz. 17:24 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wziqio udziai 4 czionk6w. 

Obecni: 

1. Siawomir C z e m k i  
2. Bokna Kalinowska 
3. 
4. Aneta Rogucka 
5. Mariusz Rosiliski 

1. Otwarcie posiedzenia i pnyjqeie ponqdku obrad. 
Przewodnicqcy Kodsji  Siawomir Czen@ski otworzyl posiedzenie Komisji i 

I 
zaproponowai zamianq punkt6w w p o r z q h  obrad. 

Glosowano wniosek w sprawie: 
Przyjqcie p o r z q h  obrad- zamiana 

Wyniki giosowania 
ZA:4,PRZECIW:O, WSTRZYMUG SIE$:O,BRAK GLOSU:O,NIEOBECNI: I 

Wyniki imienne: 
zA(4) 
Siawomir Czerwiliski, Bokna Kalinowska, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiriski 
NIEOBECNI(1) 
Agnieszka Oktaba 

Po przegiosowanej zmianie porqdek wyglqdal nastepujqco: 

1. Otwmie posiedzenia i pnyjwie porqdku obrad. 
2. Om6wienie przeglqdu pladw zabaw, boisk sportowych i teren6w rekreacyjnych na 

terenie Gmmy. 
3. Przedstawienie infomacji na temat planowanej organizacji roku szkolnego 201912020 
4. Pmdstawienie plan6w organizacji akcji "Lato w mielcie" ' 

5. Pnedstawienie infonnacji na temat planowanej organizacji roku szkolnego 201912020 
6. Om6wienie dzialalnolci OSiR. Analiza osiqgniqtych wynik6w sportowych. 
7. Podsumowanie rywalizacji sportowej w d a c h  Mazowieckich Igrtysk MIodzieky 

Szkolnej w 201 812019. 
8. Przyjqcie protokd6w z posiedzeh Komisji w dniach:5.12.201 Sr, 

9.01.2019r,6.03.20191,10.04.2019r. 
9. Sprawy r6be. 



2. Om6wienie pneglqdu plac6w zabaw, boisk sportowych i teren6w rekreacyjnych na 
terenie Gminy. 

Pmwodnicqcy Komisji Slawomir Czerwihki dokonai analizy przeglqdu plac6w zabaw, 
boislc sportowych i teren6w rekreacyjnych na terehie Ciminy Serock. W dniu 29 maja 
rnielihy okazjq odwiedzit 7 miejsc rekreacyjnych i sportowych na terenie naszej Gminy, 
cz@C jest administrowma przez OSrodek Sportu i Rekreacji, pozostaia przez Miejsko- 
Gminny Zalrlad Gospodarki Komunahej. S p q t  na placach zabaw jest w dobrym stanie, jest 
na bieiqco konserwowany, jedynie orbitrek na terenie pla2y miejskiej w Serocku jest 
uszkodzony, wymaga wymiany lokysk, zapytal czy nastqpi naprawa, czy trzeba w e  
dokonat wymiany sp~zqtu, kolejne pytanie dotyczy koszehia t r a y  M terenie plac6w zabaw? 

Dyrektor MGZGK Miroslaw Smutkiewicz odpowiedzial, Ze jedno koszenie juk mialo 
miejsce, naswpne jest zlecone. Na placu w Izbicy dokonaliSmy naprawy chodnika, usuni~ia  
starej tablicy infomacyjnej. JesteSmy na etapie d i z y ,  aby qkona6 *ksq modernizacjp 
tego placu zabaw. Niepokojqcym jest fakt, 2e nastqpuja dewastacje na placach zabaw, 
miejsca, M e  maja, slukyt mieszkahcom niestety sq niszczone. 

Dyrektor OSiR Maciej Odawski odpowiedziai, % fitma sennisujqca zamontowala lornka; 
kt6re mialy by6 przystosowane do tego sprzqtu, niestety okazalo sip, 2e nie pasujq, w e m y  
musieli raczej wymienit caie q d z e n i e .  

Radna Bo2ena Kalinowska M c i l a  uwagq, na uszkodzons) iawkq na PI@, naswpnie 
zapytala o trudnoSci z zatrudnieniem pracownika do obslugi pl@ miejskiej. 

Dyrektor OSiR Maciej Gdawslti odpowiedzial, te lawka zostaia naprawiona, na bieqco sq 
prowadzone naprawy. Odnosqc siq do zatrudnienia pracownika do pracy na pl-, juk dwie 
osoby podejmowaly pracq niestety po jednym dhiu rezygnowaiy, teraz mamy nowego 
pracownika, na chwilq obecnq sprawdza sip, zobaczyrny jak hdzie dalej. Od wykendu 
mamy na pl@ ochronq, ratownicy, pracownicy na pl@ wiedza, ke mmogs) zwr6cit siq do 
niego o pomoc. 

Radna Botena Kalinowska zapytaia, czy osoba zatrudniona na p l w  jest na podstawie 
umowy o pracq? 

~yre&r  OSiR Maciej Gdawski, odpowiedziai, te pan jest zatrudniony na stawkq 
minimal% j&li siq sprawdzi postaramy sip o zwipkszeAie wynagrodzenia, pomyilimy 
r6wnieZ o zatrudnieniu M umowq o pracq, ale to wymaga zdliany regulaminu 
orghcyjnego,  na co musi wyrazit zgodq Pan Burmistrz. 

Przewodnicqcy Komisji Slawomir ~ z e d k i  zapytai od kiedy zatrudniani sq ratownicy na 
p l q ,  poniewat w tym roku ladna pogoda sklania do wypoczydku, a byly zgbszenia, te 
jeszcze nie bylo ratownikbw. Mo2e warto pomyilek, teby w pnyszloki, mote najpierw 
choci& weekendowo, pr& sezonem zatrudnit ratownik6w, jdli  w e  ladnapogoda 

Dyrektor O S i  Maciej Gdawski odpowiedziai, 2e w tyfn roku sezon rozpoczyna sip u nas 22 
czerwca, zatrudnienie ratownikdw, jest cqScia, procesu, kt6ry zaczyha sip pod koniec roku 
kalendarzowego, pr@ uaktualnianiu profilu wody, przy skladaniu dokument6w do instytucji, 



kt6re nam ten profil opiniujq. Nastepnie skladamy dokumenty do wielu instytucji, *by 
przygotowa6 i zatwierdziC kqpielisko i sezon kgielowy, jeSli zatwierdzamy kgielisko, a . 
P-o Uchwalq zatwierdzacie d&o wczeiniej sezon kqpielowy, to ryzyko jest takie, 2e 
j&li zrobhy za wczeinid, a bqdzie brzydka pogoda, a placimy za o~iekq ratownik6w trzech 
na pla@ i jeden na wodzie- 60 00621 rocznie. JeSli zwiqkszymy okres opieki ratownik6w, to 
mushy zwiqkszyC znacqw wydatki. 

Przewodniczqcy Rady Mariusz Ros&ki,- odnosu)c siq do posiedzenia wyjazdowego ~ o h s j i  
chcialbympodziqkowa6 za zaangabwanie w bardzo dobre utnymanie tych teren6w, place 
zabaw sq zadbane, jest czysto, jest wypracowana serocka marka. Natomiast chcialbym 
odnieSC siq do placu na, kt6rym nie byliimy tj. plac zabaw na Osiedlu,Nowy h i a t ,  kt6ry . . adrrrrmstruje Miejsko Gminny Zaklad Gospodarki Komunalnej, t m b a  pomySle6 o 
cewital'iji. Mam proibq, aby  up^^ teren a pnyszlobiowo pomyilimy o wymianie 
spqtu.  Konystajqc z obecnobi Pana Dyrektora Smutkiewicza, chcialbym zwr6ciC uwagq na 
Scie2kq od strony GEOVITY wjedhjqc na g6rkq, zwisajq nisko gabpie, kt6re stanowiq 
zagro2enie, prosilbym o podcivie tych galqzi. Nawiqzujqc do kqpieliska, uw- 2e termin 
otwarcia sezonu kqpielowego jest optymalny, wiadomo jakie sq koszty, dziqkujq Panu 
Dyrektorowi, * ma mamy kqpielisko stale a nie miejsce okazjonalne do kqpieli. 

Dyrektor MGZGK Miroslaw Smutkiewicz odpowie&iai, 2e gaiqzie zostaq podciqte. 

Pmwodniczqcy Komisji Siawomir C z e W k i  podziqkowal za zaangawanie i praq  w 
nalekyte utrzymanie teren6w rekreacyjnych i plac6w zabaw na terenie gminy. 

RaQa Botena Kalinowska- korzystajqc z obecnobi Pana Dyrektora Smutkiewicza, 
chcialabym zwr6ciC uwage na klon rosqcy w Wierzbicy pny  posesji numer 67, galpie 
wyrastajq poza posesjq, autokar szkolny, kt6ry tam przejetdta ma problemy, nastqpna proSba 
dotyczy poprawienia nawiemhni ulicy r6wnoleglej do ulicy, gdzie mieSci siq Swietlica 
Terapeutycma 

Dyrektor MGZGK Miosiaw Smutkiewicz odpowiedzial, 2s pracownicy pojadq w teren i 
postaramy siq wsp6lnie ze StmQ Miejskq upomplkowaC sprawq wystajqcych gaiqzi, oraz 
postaramy siq wyr6wnaC nawiemhniq drogi. 

3. Pnedstawienie informapji na temat planowanej organizacji roku szkolnego 
201912020. 

Dyrektor ZOSiP Alicja Melion przedstawiia organizacjq szk& i przedszkoli zgodnie z 
zatwierdzonym arkuszem, stan na 29 maja 2019r. 







Wnioskk roku szkolnym 2019R020 - spadnie liczba uczni6w w szkdach, wg aktualnych 
danych o 123 co w e  na zmniejszenie subwencji oSwiatowej dla gminy Serock. 
Zmniejszy siq takh liczba oddzial6w szkolnych, w stosunku do roku bazowego o - 4, ale 
zwiqkszy sig liczba oddzial6w przedszkolnych o 1, kt6re sq h w a n e  poza subwencjq. 
W trzech szkdach podstawowych Jadwisin, Wola Kielpihska i Z e p  - powstanq male 
oddzialy klas pierwszych -.od 15 do 17 ucznibw w klasie. Wynika to z liczby ucznibw 
zafnie'szkaiych w obwodzie i zgioszonych do klasy piefwszej z dopuszczalnej liczby uczni6w 
w klasie 25. 

P m o d n i c q c y  Komisji Slawomir Czerwhkki zapytai o toale% w oddziale przedszkolnym 
gdzie jest usyt~owma, dnrgie pytanie dotyczy kwoty subwencji jakq gmina otrzymala, w 
bwkkcie braliSmy pod uwagq, k siq zmniejszy bo odejdq nam gimnazjdiSci. 

Dyrektor ZOSiP Alicja Melion- odnosqc siq do subwencji na 201 9 rok, wynosi OM pond  14 
milion6w, nie zostanie zmniejszona, zastanawiamy sig czy IZ@ nam zwiqkszy fundusze na 
pod- od wrzdnia dla nauczycieli. Parniwie Pabtwo, k pierwotnie subwencja byla 
wyBzs, -nie zostala zmniejszona, teraz mamy nadziejq, h dostaniemy wipxj pienidzy. 
JeSli Sledzicie PaAstwo ostatnie zmiany w Karcie Nauczyciela, zostaje wprowadzona zmiana 
w naliczaniu subwencji, bqdzie ona uzale2niona od zabno%noSci Gminy, dotychczas byla 
nalic- od iloSci uczni6w, term dochodzi dodatkowy czynnik. Odnosiqc siq do pytania 
dotycqcego toalety, jest ona przystosowana dla osbb niepdnosprawnych, k d y  budynek 
publiczny takq toaletq powinien mieC, jest ona zlokaliiowana w nowej, dobudowanej cqici. 

Radna Bokna Kalinowska odniosla siq do wynik6w egzamin6w ghmjalnych, kt6re 
wypdly slabo, czy w szkdach sr) kolegia, M r e  dokonujq analizy wynik6w, czy jest jakiS 
program, M r y  pozwoli na poprawq sytuacji. 

Dyrektor ZOSiP Alicja Melion -wyniki z egzamin6w, poddawane sq wnikliwej debacie, my 
przygotowujemy raport o realizacji zadah ogwiatowych, w kt6rym elementem obligatoryjnym 
sr) wyniki egzamin6w, one sr) po to, %by siq zastanowik, czy te vcyniki sq pochodnq 
umiejqtnofici ucznia, czy calq zlotonobiq warunk6w ksztaicenia, czy ilo46 ucznibw byka za 
duta, czy nauczyciel mid absencje chorobowe, moke co.4 w cyklu ksztalcenia siq zadzialo, 
jest to szereg elementbw, kt6re powinny by6 wziqte pod uwagq. Dyrektorzy do konca sierpnia 
dostajq takie szcmg6lowe infomacje, z jakiego obszaru byly sprawdziany, jaki material byl 
przerabiany z klasrl, kto uczyl, a jak wyszlo slalio to naleg dokonab analizy, Do organu 
prowadqcego Dyrektorzy skiadajt) takie informacje i wnioski, pmca szkofy sklada siq z 
r6taych c#6w, ocenianie szkolne, wyniki egzamin6w, my jednak patrzymy jak w 
badaniu og6lnopolskim wypadajq nasze dzieci. Kierunek doskonalenia nauczycieli ma 
urynikaC .z wynik6w egzamin6w, jeSli cog szwankuje, to na to majq i4C Srodki na ksztaicenie i 
doskondenie nauczycieli. 

Przewodnicqcy Rady Mariusz Kosihski-chcialbym m6ciC siq w kwestii dowoknia dzieci 
do szka, zglosili sip do mnie rodzice dzieci ze szkdy w Woli Kielpihkiej, z informacjq, k 
pnedstawili koncepejq do Pani Dyrektor Melion k b y  dokond zmiany dowohnia, kt612 nie 
zostaia przyj@a, prosq o wytlumaczenie sytuacji. 

Dyrektor ZOSiP Alicja Melion- rozmowy ze wszystlciini szkdami odbywaly siq w M q ,  
wiqc jest to 6wie2a sprawa, ta sytuacja wynikala z andizy, kt613 Pa6stwu przedstawiliimy, z 
tych wnioslcbw,hby w pmys&n roku pr6bowaC poprawiC tq sytuacjq jeSli chodzi o czas 
j,& ucze6 spedza w autobusie, bqd2 jaki ma od prtyjazdu do rozpoczynania zajqC. 



Poprosililmy szkdq w Woli Kielpikiej  o dokonanie takiej analizy, jak m o h a  ten system 
usprawnit, k b y  takie sytuacje wyeliminowat. Szkda 2 1 o ~ l a  takq propozycjq, jdl i  
dowoknie byloby realiwwane trzema autokarami, przy roziokniu dowoknia na trzy 
autokary, na jeden autokar przypadaio 127 kilometr6w, na drugi 130 na tneci 169, co przy 
tak maiej ilo8ci kilometr6w do zrealizowania przez jeden autokar powoduje, k koszty 
dowo2mia w ramach tej szk* wzrodyby okdo 100 000 zl. Taka nniana miala powodowa6, 
k szkda koliczyiaby zajqcia o godzinq wczelniej, po przyjneniu siq tej sy;tuacji, i zobaczeniu 
jakie to genemje koszty, stwierdzilikmy, k musimy przyjy5 inne r o z w i w e .  W takiej sarnej 
sytuacji jest szkda w Serocku, M r a  dowozi uczni6w z szerokiego obwadu, od miejscowo8ci 
tzw. za wodq, poprzez Wierzbig, ul ig  Lelnq, Moczydlo, 2ytnig popmz u l ig  Wyzwolenia, 
autokar wykonuje 220 kilometr6w, odbywa siq to w kursach, i tet uczniowie sq dowokni na 
pewne godziny, gdzie tet jest ten okres oczekiwania. JeSli zacmiemy rozbijat trasy 
dowozenia na odcinki, to jeden autokar kosztowaiby nas w i p j  o okdo 80 00021, bo kahiy 
przewobik, jeSli wygeneruje dodatkowy autobus, to dokonuje kalkulacji, k b y  mi& 
minimum - doch6d dziennv okdo 500 zl. Stawka za ieden kilometr m d a b y  z pond  dw6ch 
ziotych do ponad czterecLczyli bylo pytanie czy jest celowe i utsadne, k b y k n i  o tyle 
zwiqkszali koszty dowotenia Zaproponowalilmy szkole w Woli KieipiAskiej, nastqpujp . . 

m z w i d e ,  w zwipku z tym, 2 majq troche w i p j  dowoknia & inne plac6wki, majq dwa 
kursy autobusowe, plus wspomagane byly dwoma autobusami, poniewa2 szkdy w Zegrm i w 
Jadwisinie, majq tak obw6d skonstruowany, k autobusy wykonujq po 100 i 120 kilometr6w, 
uznaliSmy, k te szkdy musu) zrozumi& sytuacjq szkdy w Woli Kieipiikiej. Jadwisin 
wspomaga szk* w Woli j& trzeci rok, w tym roku zaproponowalilmy, k dodatkowo 
autobus, kt6ry dowozi dzieci do Zegna, na 6smq pnywiezie dzieci, zostanie oddelegowany 
do Woli, d a m ,  t e  takie r o z w i e e  jest racjonalne jelli chodzi o koszty. Nie jest sztukq 
stwonenie malych, drogich tras, nas obliguje racjonalne wydatkowanie lrodk6w 
publicznych. UznaIiSmy, k w tej sytuacji takie rozwiqzmie, jest rozwiw-iem, kt6re pomaga 
szkole w Woli Kielpikiej, nie ma ta szkda gorszej sytuacji & inne szkoIy na terenie naszej 
Gminy, wszystkie szkdy koficq zajqcia okdo godziny 16. 

Pnewodnicqy Rady Mariusz RosiAski- rozumiem, t e  zmienia siq koncepcja dowoknia w 
odniesieniu do roku poprzedniego. 

Dyrektor ZOSiP Alicja Melion odpowiedziaia, k zostaje ddowny dodatkowy kurs z Zegrza. 

Radny Mariusz RosiAski poprosil o przeslanie koncepcji d o w o k a ,  kt6q zaproponowaia 
szkda w Woli Kieipibkiej. 

Przewodniczqcy Rady Mariusz Rosi6ski- poprosil o informacjq dotyciqcq asystent6w 
informatycmych w szkole w Jadwisinie i w Zegrm. 

Dyrektor ZOSiP Alicja Melion- to sij d&e pladwki, M r e  wystqpily o zatrudnienie obshgi 
informatycmej, do celbw administracyjnych, co wynika z zapidw RODO, M a  jednostka 
musi mi& zabezpieczenie systemu informatycznego. Zegrze juk ma podpisanq umowq z 
osobq, kt6ra w tej sferze wykonuje obowiqzki wynikajqce z tych przepidw, drug$ jednostkq 
jest Jadwisin, gdzie ta pomoc informatyczna odnosi siq do zabezpieczenia systemu w zakresie 
ochrony danych osobowych. 

Przewodnicqy Rady Mariusz RosiAski zap* jakie r o z w i w a  sq w szkole w ~ k o c k u  i w 
Woli KieipiAskiej. 



Dyrektor ZOSiP Alicja Melion- szkdy w Woli Kielphiskiej i w Serocku majr) podpisane 
umowy z innym informatykiem. 

Przewodniciqcy Rady Mariusz Rosihki- chcialbym odnieSC siq do systemu LIBRUS, dwie 
szkdy zio2yky wniosek o przejicie na ten system, zauwa&m, % w szkole w Serocku sporo 
m z y  siq zadzialo, kt6re przygotowujq do przejbia, rozumiem, % bqdzie zgoda orgahu 
prowadqcego. 

Dyrektor ZOSiP U c j a  Melion,- q zlohne dwa wnioski o przejkie na nowy system 
LIBRUS, wymagajq tyko podpisu Pana Burmistrza. 

4. Pnedstawienie plandw organizacji akcji "Lato w miekie" I 
Dyrektor CKiCz Renata Mulik przedstawila ofertq na organizacje akcji ,,lato w mie6cie" 

PMcolonie letnie z CKiCZ 2019 rok 

1. PMkolonie q organizowane dla dzieci z Miasta i Gminy Serock. Organizator 
dopuszcza uczestnictwo dzieci spoza terenu Miasta i Gminy. 

2. Uczestnikami mogq by6 dzieci w wieku 7-12 lat 
3. PMkolonie letnie odbywajr) sic w dw6ch te&hach: 

I Tumus: 22.07.2019r.-26.07.2019r - ,,Przygody Kozidka Matdka w Serocku" 
I1 Tumus: 05.08.20.19 r. - 09.08.2019 r. - ,,Wakacje serockiego podr6hika" 

4. Program zajqC bqdzie r e d i w a n y  od poniedzialku do pi4t.u w godz. 8.00 - 17.00. 
5. P6Ucolonie odbywajr) sic: 

I Turnus - Szkda Podstawowa im. Mikotaja Kopernika w Serocb oraz w miejscach 
wyjazdowych (zgodnie z programem). 
I1 Turnus - Centnun Kultuly i Czytelnictwa, Biblioteka miejska w Serocku oraz 
w miejscach wyjazdpwych (zgodnie z programem). 

6. Koszt p6Utolonii: 

I Tumus: 22.07.2019r. - 26.07.2019~ - 300,-PLN 
I1 Turnus: 05.08.2019 r. - 09.08.2019 r. - 350,-PLN 

7. Dzieci spoza Gminy wpiacajq o 100 ,-PLN wiqxj za tumus. 

8. Z n i h  karta 3+ nie obowiqzuje. 
9. Oplata zawiera wszystkie koszty . w tym: wrtywienie (iniadanie, obiad, 

podwieczorek), koszty biletbw, przejazd6w autokarem, ubezpieczenia, zajq6, 
warsztat6w itd. 

10. Wychowawcami p6Ucolonii sq: 
- Renata Mulik . 
- Katarzyna Kwiatkowska 
- Monika P ~ I Z O ~ I ~ O  

11. Kierownikiem p6Urolonii jest Monika Krajewska 



zapisanych 
uczestnik6~ 

IloSC wplat 
(na dzie6 

- --- . ---- 

Tvdziefi z kultura 
-- - 

rzygody Ko~iolka Matolka w Scrocku" 22-26 lipca 2019 I 
z ., 



e F'my sprzyjajqoych warunkach pogdowych zajpia ruchowe b& odbywaly siq na 
6wie2ym powietmu 
Organizator zastrzega sobie prawo do zmian w programie zaj& 

Pnewodnicz+y Komisji Slawomir ~ z e r k s k i -  podziqkowai za bardzo dobrze pnygowwany 
plan zaj& wkyjnych ,  chcialbym przypomniek o ankietach dla uczestnik6w, aby ocenili co 
siq podobalo a nad czym jeszcze trzeba popracowak. Idziemy w dobrym kierunku, w 
mjeciach zimowych uczestnicqko okdo 15 osbb w jednej grupie, a tu ju2 mamy zapisane 

10 



d m  wivej odb .  Czy byla umieszczona informacja na naszej stronie intemetowej o 
organizacji zaj& wakacyjnych? 

Dyrektor CKiCz Renata Mulik- odpowiedziaia, h informacja byla urnieszcwna na stronie 
intemetowej od 27 maja, dodatkowo byia zamieszczona na tablicach informacyjnych i w 
informatom gminnym. 

Radna Bohna Kalinowska zapytala czy sq takie dzieci, kt6re korzystajq z dw6ch tygodni 
zaj@? 

Dyrektor CKiCz Renata Mulik- odpowiedzida, 2e sq takie dzieci, kt6re zostaly zdeklarowane 
na dwa tygodnie. 

Dyrektor OSiR Maciej Golawski przedstawii ofertq na organizacjqakcji ,,lato w mi&ie": 
Na otwarcie sezonu bYly zorganizowane "Wianki na sportowo" pika siatkowa platowa, gry i 
zabawy dla najmiodszych i korfball. 

W r k c h  lata w miekie organizowany jest cykl Turniej6w Pilki Siatkowej Pleowej (22.06, 
13.07,27.07,03.08, 17,08) iqcznid pie6 tumiej6w. 

Organizowane sp trzy s&wy kajakowe. Pierwszy kt6ry juk siq odbyl w dniu 09.06. Drugi 
kt6ry zaplanowany jest na 21.07 i trzeci 18.08. 

Tumiej "Krzyhki" czyli "6 piurarskie" zaplanowany zostai na dzieh 20.07 na Nowej Wsi. 

W planach jest r6wnieZ pomoc w organizacji imprezy kolarskiej z okazji 100 rocznicy Bitwy 
Warszawskiej 1920 r. w dniach 16-1 8 sierpnia br. 

Pomoc w organizacji P6ikolonii CKiCz popnez organizacjq zaj& sportowo-rekreacyjnych 
dla ich uczestnik6w. 

We wsp6ipracy z OSrodkiem Pomocy Spdecznej kdq prowadzone akcje animacyjne na 
PI* Miejskiej w Serocku. 

Na zakonczenie wakacji jest organizowany Festyn w Jadwisinie - turniej pilki noaej. 

Animatorzy nu OrIiku OSiR 

MAJi CZERWIEC: soboty 18:OO -20:OO i niedziele 12:OO-20:OO 

dodatkowo 15.06 1 1 :00-16:OO 

LIPIEC i SIERPIE~~: soboty 1'8:OO-21:OO i ~ d z i e l e  1 1 :00-21:OO 

dodatkowo 15.08 1 1  :00-16:OO 

wRZESIE~~: wboty 18:OO -20:OO i niedziele 12:OO-20:OO 



m r z y  dbajq o zapewnienie r o w k i  mieszkafmm na naszym stadionie. Animator 
dysponuje sprqtem rekreacyjnym, kt6ry mo* u2ytkowa6 na terenie OSiR (pi% notne, 
pi& siatkowe, skakanki, rakiety do badmintona, rakiety do tenisa ziemnego i h e ) .  

Kort tenisowy jest czynny od polowy maja. Animator ma obowiwk wystawiania KP. 

Przewodnicqcy Komisji Slawomir C z e d k i ,  stwierdzil, k ofelta sportowa na wakacje jest 
te2 bardzo bogata, cieszy, dzieci i mlodziek bqla mieli d a o  atrakcji. 

I 5. Omdwienie dzialalndci OSiR A n a b  osiqgniqtych wynikdw sportowych 

Dyrektor OSIR Maciej Gdawski pmdstawil dzialalnoSC OSiR oraz dokonal analizy 
osiqgniqtych wynik6w sportowych: 
1. Sekcja pilki notnej Wetem6w: 

I 7 miejsce w Mazowieckiej Lidze Weteran6w sezon 201 81201 9. 

2. Sekcja Szachy: h t o n i  Olszewski 

- udzial w wielu turniejach w r6knych kategoriach wiekowych czego efektem jest zdobywanie 
punktbw w sankingu Polskiego Zwi* Szachowego, 

- udzial w Mistrzostwach Polski i uzyskanie kwalifikacji do Mistrzostw Europy w szachach 
klasycmych, M r e  odb@a siq w sierpniu w Bratyslawie 1-10.08.2019 r. 

Mistrzostwo Polski senior6w w sezonie 20181 19. 
Zwyciqstwo w Pucharze Polski w Quatro-korfballu oraz miejsce III i IV dw6ch pozostalych 
dn&yn z Serocka. 
Zwyciqstwo w Tumieju Beachkorfballu. 
Dmgie miejsce dzieci z klas I-szych w Og6lnopolskim Tumieju Korfballu w Konstancinie. 

4. F i p  Zabaglo - ptywanie. 
J I miejsce w Powiatowym Konkmie ,,Policjanci sq wSr6d nas" 
J IJI miejsce- Igrzyska Miedzypowiatowe Rejonu Legionowo w mini pilce 

siatkowej, 
J I miejsce w XV Biegu NiepodlegloSci, 

- 
J 4 miejsce w mini tumieju pi% siatkowej na rzecz WOSP 
J VI miejsce Mistrzostwa Powiatu Legionowskiego w czw6rboju lekkoatletycplym, . 
J VI miejsce Mistrzostwa Powiatu Legionowskiego w plywaniu sztafetowym 

chlopdw szka podstawowych 
J wiele indywidualnych sukces6w w plywatiu. 

SPRAWOZDANIE SEKCJI TENISA STOLOWEGO OSRODKA SPORTU I REKREACJI 
W SEROCKU 



Udzial w Wojew6dzkich Tumiejach Klasyfikacyjnych w sezonie 201812019 
Mlodziczki-rocmik 2007-2006 
I Tumiej Grand Prix Mazowsza Miodziczek-Wamawa 08.09.2018 
Miejsca 17-20Marta Rosifiska 
Miejsca 21-24 Alicja Solmhbka, Julia Tylka, &mnna Mulik, Karina Stqpkowska. 
II Tumiej Grand Prix Mazowsza Mlodziczek Warszawa 06.10.2018 
Miejsca 13-16 Zuzanna Mdik 
Miejsca 21-24 Marta Rosiriska, Julia Tylka 
111 Tumiej Grand Prix Mazowsza Mlodziczek 
Miejsca 13-1 6 Zuzanna Mulik 
Miejsca 25-32 Alicja Solrnihska, Marta Rosiriska, Julia Tylka 
Miejsca 33-48 Karina Stqpkowska 
E l i a c j e  Wojewbdzkie Indywidualnych Mistrzostw Polski Mlodziczek Nadarzyn 
23.03.2019 
Miejsca 13-16 Marta Rosifiska, Zuzanna Mulik 
Miejsca 17-24 Julia Tylka, Julia Solmiska, Karina Stqpkowska 
Eliminacje Wojewbdzkie Indywidualnych Mistrzostw Polski Mlodziczek-Gra Deblowa 
(Gostynin) 
Miejsca 9- 16 Marta Roshka-Karina Stqpkowska 

Zuzanna Mulik-Julia Tylka 
DnQnowe Mishmstwa Mazowsza Mlodziczek Gostynin 24.03.2019 
Miejsca 5-8 

I. Alicja SolmiAska-Marta Rosiriska 
11. Julia Tylka-Zuzanna Mulik 
111. Julia Szulakowska-Liliana Tylka 

Mazowiecki Ranking Miodziczek Po sezonie 201 81201 9 
19. Zuzanna Mulik 
23. Marta Roshka  
26. Julia T y h  
28. Alicja S o h i h k a  
32. Karina Stqpkowska 
Mazowiecki m g  Mlodziczek Klasyfikacja klubbw Po sezonie 201 8R019 
Poz. Klub 

1 KS BOGORIA Groddsk Mazowiecki 
Punkty 

93 6 
2 SLKS OLIMPUCZYK J&owo 480 
3 LKS PROMNIK Laskarzew 412 
4 KS SOK& OSiR Serock '11 A 

5 KS SP~JNLA Warszawa 
6 UKS ALFA Gostynin 176 
7 SCKiS HALS Warszawa 132 
8 UKSRETURNPiaseczno 121 
9 MKS PO GO^ Siedlce 121 
10 SKS 40 Warszawa 109 
1 1 IKRTS Jbzefbw 107 
12 IKTS B R O ~  Radom 87 
13 GUKS 0- Siedlin 84 
14 UKS PALAC MLODZIEZY SYRENA Warszawa 64 

I Grand Prix Mazowsza h c z e k  Wysmgrbd, 16.06.201 8 
Miejsca 8-5 Liliana Tylka 



Miejsca 9-12 Julia Tylka, Marta Rosihka 
Miejsca 13-1 6 Maja Borkowska, Kamila Siulerzycka 
Miejsca 17-20 Julia Szulakowska, Karina Stqpkowska, Zuzanna Borkowska 
Miejsca 21-24 Oliwia Przybysz, Marika Merda 
Miejsca 25-28 Zuzanna Mulik, Hanna Sokdowska 
Il Grand Prix Mazowsza hczek  Nadarzyn 10.11.2018 
Miejsca 9-12 Julia Tylka, Zuzanna Mulik 
Miejsca 13-16 Julia Szulakowska 
Miejsca 17-20 Marta Rosihska 
Miejsca 21-24 Karina S~pkowska, Marika Merda, Zuzanna Borkowska 
Miejsca 25-28 Maja Borkowska, Hanna Sokdowska, Liliana Tylka 
111 Grand Prix Mazowsza hczek  Nadarzyn 16.02.2019 
Miejsca 13-16 Julia Szulakowska, Karina Sepkowska, Marta Rosihska 
Miejsca 17-20 Zuzanna Mulik, Liliana Tylka 
Miejsca 21-24 Zuzanna Borkowska 
Miejsca 25-32 Hanna Sokdowska, Maja Borkowska 
Miejsca 33-48 Alicja S o h i h k a  
Eliminacje Wojew6dzkie Indywidualnych Mistrzostw Polski h z e k  Nadarzyn 28.04.2019 
Miejsca 9- 12 Zuzanna Mulik 
Miejsca 13-16 Matta Rosihska, Liliana Tylka, Zuzanna Borkowska 
Miejsca 17-20 Julia Szulakowska, Julia Tylka 
Miejsca 21-24 Karina Stepkowska, Oliwia Przybysz 
Miejsca 25-32 Marika Merda, Kamila Siulerzycka, Maja Borkowska, Hanna Sokdowska 
Miejsca 33-48 Alicja Solmihka 
I Grand Prix Mazowsza Slazatek Nadarzyn 07.10.2018 
Miejsce 3 Liliana Tylka 
Miejsca 5-6 Julia Szulakowska 
Miejsca 7-8 H m  Sokdowska 
I11 Grand Prix Mazowsza Slazatek Wyszogr6d 19.01.2019 
Miejsce 2. Liliana Tylka 
Miejsce 3. Julia Szulakowska 
Miejsce 8. Hanna Sokdowska 
J k ~ ~ w i e c k i  Ranking Skrzatek Po 111 GPM Sezon 201812019 . 
Miejsce 2. Liliana Tylka 
Miejsce 4. Julia Szulakowska 
Miejsce 6. Hanna Sokolowska 
m o w 0  KSSok61 Serock zdobyi I rniejsce w wojew6dztwie 
Udzial w innych turniejach organizowanych przez PZTS, KS Lotos Jabionna ,OSrodek S p o h  
i Rekreacji w Serocku. 

I Miodzi&wy TTS o Puchar PZTSIZACZKI Warszawa 29.09.2018 
Miejsca 9-12 Zuzanna Mulik 
Miejsca 13-16 Karina Sepkowska 
Miejsca 17-24 Zuzanna Borkowska, Maja Borkowska, Kiunila Siulenycka, Julia 
Szulakowska, L i l i m  Tylka 
I Memorial Tenisa stolowego im. Stanislawa Sciechury 13.04.2019 
Wyniki Tumieju 
Sknatki 
1.Julia Szulakowska 
2.Liliana Tylka 



3.Hanna Sokdowska 
Skrzaci 
1 .Andmj Szelejewski 
2.Jakub Nowak 
3.Tomasz Krysicki 
Zaczki 
1 .Julia Tylka' 
2.zuzanna Mulik 

, 3.MartaRosWa 
~ C Y  
1 .Adam Smoter 
2.0laf Szczegielniak 

.Jan Sztolsztener . 

1 .Katarzyna Trochimiuk 
2.Marta Hamzhbka 
3.Dagmara Czestkowska 

; .l.Dawid Staniszewski 
2.J6zef zuchowski 
3,Rafal Lukasiewicz 
open Kobiet 
1 .Malgomta Zdunek 
2.Marta M i m a  
3.Renata S d e c k a  
open MWzyzn 
1.1 Adam Klosihki 
2.Jaroslaw Klamut 
3.Rafd Michali 
,,Pnyjacielen 
1 .Rafd Michalik ' 
2.Daniel KoroS 
3.Adam Lab@ 
IV Memorial Malgorzaty Kowalskiej w Tenisie Stolowym 
Klasyfikacja z a w ~ 6 w  z Serocka po czterech turniejach 
Dziewcz@a 2010 i mlodsze: 
1 .Liliana Tylka-90pkt 
2. Julia Sdakowska-84pkt 
3.Hanna Sokdowska-78pkt 
Chlopcy 2010 i mlodsi: 
1 .Igor Szymahki-104pkt 



2.Krystim Kowalski-1 Olpkt 
Dziewcqta 20 18-2009: 
3.Zuumna Mulik-82pkt 

I - 4.Julia Tylka-82pkt 
5.Magdalena Nai~zr74pkt 
6.Kinga Raciborska-69pkt 
7.Marta Rosihka-60pkt 
8.Alicja So&ka-58pkt 

- 9.Kamila Siulenycka-53pkt 
l0.0liwia Fbybysz-5lpkt 
1 1 .Karina SQpkowska-48pkt 
12.Zuzanna Borkowska-30pkt 
13.Marta Borkowska-12pkt 
Powiatowe Rozgrywki Tenisa Stdowego w ramach Mazowieckich Igrzysk Mlodziety 
Szkolnej 17.01.2019 
D-a Dziewcqt wystqpila w skladzie: 
1 .Marta Rosi6ska 
2.Zuzanna Mulii 

- 3.JuiaTylka 
4.rez. Alicja S o l m i k a  
D-a chlo@w wystqpila w skladzie: 
1.Szymon ~ d o d a k  
2.Dawid Kukawski 
3.Jakub Juras 
Szczeg6lowa klasyfikacja dziewcqt kategoria ,,Dzieci": 
1 Miejsce SP Serock 

2 Miejsce SP Lajski 
3 Miejsce SP 8 Legionowo 
Szczeg6lowa klasyfikacja chlopc6w kategoria ,,Dzieci9': 
1 Miejsce SP 1 Legionowo 
2 Miejsce SP Wieliszew 
3 Miejsce SP Zegrze 
Kategoria Mlodziek Dziewcqta 
I Miejsce SP Serock w skladzie: 
1 .Dagmara Czestkowska 
2.Maja Kochafiska 

Kategoria Miodziet Chiopcy 
I11 Miejsce SP Serock w skladzie: 
1 .Dawid Staniszewski 
2.Karol Szachna 
3 .Rafa4 Klik 
Miedzypowiatowe zawody w tenisie stdowyrn Dziewcqt Kategoria Mlodziek 
IU Miejsce SP S m c k  w skladzie: 
1 .Dagmara Czestkowska 
2.Maja Kochahka 
Miedzypowiatowe zawody w tenisie stdow'ym Dziewcqt Kategoria Dzieci 
I Miejsce SP Serock w skladzie: 
1. Julia Tylka 
2.zuzanaa Mulik 



3.rez. Alicja Solmihska 
4.rez. Karina Stqpkowska 
Final vazowieckich Igrzysk MiodzieQ Szkolnej w Je2ewie 
1 1 Miejsce Dziewcqta w skladzie: 
1 .Julia Tylka 
2.Zuzanna Mulik 
3.Marta Rosihska 
Szkolenia 
Integralny Tenis Stdowy 
Fundamenty od manenia do mistrzostwa 
Szkolenie prowadzit Jerzy Grycan- Trener Uasy mistrzowskiej tenisa stdowego, trener 
mentalny, misttz-praktyk NLP. ,Studiowal w Polsce, Chinach i Australii. h z e z  ponad 20 lat 
prowadzil kadry narodowe Polski i Australii. Autor k s i w  ,,Integralny Tenis Stoiowy" Od 10 
lat zajmuje siq gi6wnie szkoleniem trener6w. Certyfikowany ,,coach developer" w 
International Council of Coaching Excellence 

W ramach Narodowego Pr~gramu Rozwoju Tenisa Stdowego w dniach 2 i 3 marca 2019 r. 
OSiR Serock wrganizowal dwudniowe szk~lenie dla Sekcji Tenisa Stoiowego. W szkoleniu 
uczestuiczyio 25 zawodnik6w. CaioSC p r o w  Pan Jerzy Grycan natomiast pomagali mu 
instruktorzy OSiR w Serockw Bmbm Klik, Zbigniew Chodkowski i Knysztof Szyma6ski. 
Zajqcia byiy podzielone na blok sprawnoSciowy i blok teoretyczny. W czasie zajqd na hali, w 
zalehoki od stopnia zaawansowania, zawodnicy doskonalili wszystkie elementy techniczne 
gry. Na zajpiach teoretycznych analizowano materiaty video. Zajvia teoretyczne by@ 
r6wniek poSwipone nauce taktyki gry. 

Pnewodnicqcy Rady Mariusz RosiAski- powiedziai, 2e cieszy fakt, 2e sekcja oldboy6w 
dziala tak pqh ie ,  2e grajq z pasjg zapytal jak wyglqda finansowanie rozgrywek w lidze? 

Dyreldor OSiR Maciej Gdawski- jest to nasza sekcja, jest w cqSci finansowania pnez OSiR, 
uczestnicy placq skladki, j&li sq dalsze wyjazdy zapewniamy tramport, mamy podpisanq 
umowq na transport na cely mk. JeSli mecze wyjazdowe odbywajq siq blikj  Serocka to 
zawodnicy dojeklhjq na wiasny koszt, w tym roku kupowalihy sprqt sportowy w postaci 
koszulek. 

Pmwodnicqcy Rady Mariusz Rosifiski- odnoszqc siq do sekcji tenisa stdowego, zalekaioby, 
aby za kilka lat byia dn&ym seniorska dziewcqt, bo chlopc6w niestety trenuje d&o mniej, 
mySlq, 2e jest szwa, aby taka d-a seniorska powstah. Na pmstrzeni ostatnich 
dwudziestu lat byio d m  dobrych tenisistek, z r6tnych wzgld6w plzestawaiy grad,, obecnie 
mamy takq sytuacjq, 2e nie mamy m y ,  a warunki jakie zapewnia OSiR sq b a r b  dobre, 
piqkna hala, dobry s p q t .  Chciaibym, bbySmy mieli taki efekt M n y ,  jak mamy w piice 
nohej, b mamy dmkynq seniorbw, kt61a gra w lidze okqgbwej, trzeba ddoQd wszelkich 
star&. Chciaibym r6wnie zaproponowaC, 2eby nasi zawodnicy uczestniczyli w tumiejach z 
silniejszymi zawodnikami, nawet jeSli bqlq p o d  to jednak taki kontakt jest niezbqdny. 

Plzewodnicqcy Rady Mariusz Rosifiski zapytai jak sq oplacani instruktorzy tenisa 
stdowego? 

Dyrektor OSiR Maciej Gdawski odpowiedziai, 2e stawka dla instruktor6w tenisa wynosi 60 
ziotych, odnosqc siq do stawki miesipznej, trudno okreSliC, trenerzy w r6hych miesiqoach 



majq inaczej poustawiane z a j ~ i a .  Przygotujemy wykaz m b k 6 w  za ostatnie kilka miesiqcy, 
ale moge zapewnid, k sq to dobre stawki. 

Pmwodniczqcy Komisji Slawomir Czerwifiski zapytal, gdzie sekcje trenujq, na jakich 
obiektach? 

Dyrektor OSiR Maciej Gdawski odpowiedzid *, zawodnicy trenujq w hali sportowej, oraz 
w szkolach w Jadwisinie, w Zegm i w Serocku. Chcialbym poinfomowad, fi w tyrn roku 
zawodnicy zostali zaopatrzeni w dodatkowe wypos&nie, roboty, st*, dodatkowo nasi' 
zawodnicy otnymali stypendia sportowe. 

Radna Boana Kalinowska zapytala ile dzieci w S e r o h  trenuje te& stdowy? 

Dyrektor OSiR Maciej Golawski odpowiedzid, 2 35 odb.  

6. Podsumowanie rywalizacji sportowej w ramach Mazowieekich Igmysk Mlodzieky 
Szkolnej w 2018/2019. 

MAZOWIECKIE IGRZYSKA MLODZIEZY SZKONEJ S Z K ~  PODSTAWOWYCH na 
szczeblu GMINY S E R 0 C K 

w kategorii DZJECI ( Klasy N-VI ) w roku szkolnym 2018119 
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POWIAT: 
SP Serock 
1. I miejsce - gimnastyka dziewcqt 
2. I.miejsce - tenis sfdowy dziewcqt 
3. I1 miejsce - gimnastyka chlopcy 
4. 111 miejsce - mini pi&a siafkowa chtopcy 

SP Wola kiebi6ska 
1. I miejsce - mini pika qczna chlopcy 
2. I miejsce - czw6rb6j LA chlopcy 
3. I11 miejsce - dwa ognie cMopcy 

1.111 miejsce - mini pika koszykowa chlopcy 
2. I11 miejsce- tenis stdowy chlopcy 

MIFjDZYPOWIAT 
SP Semk 
1. I miejsce tenis stdowy dziewcqt 
2. n miejsce ghmstyka dziewcqt i chlopc6w 
SP Wola Kiebihsh 
1. IU miejsce czw6rb6j LA chlopcy 

ZAWODY WOJW~DZKIE 
SP Serock 
1. V miejsce gimnastyka dziewcqt i cHopc6w 
2. XI miejsce tenis stdo* dziewcqt 
Zawody Og6lnopolskie 
SP z&& 
1. Dariusz Jonski 10 miejsce w zawodach og6lnopolskich - biegi pnelajowe 

KLASYFWCJA W RAMCH MAZOWIECKICH IGRZYSK MLODZIEm SZKONEJ 
SZK& PODSTAWOWYCH na szczeblu GMINY S E R 0 C K 

w kategorii MLODZEZ ( Klasy VII,VIII i 3 Gimnazjum) w roku szkolnym 2018119 

NAJW-ZE SUKCESY NA WYZSZYCH SZCZEBLACH RQZGRYWEK: 
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NAJW-SZE SUKCESY NA WYASZYCH SZCZEBLACH R O Z G R Y ~ K :  
POWIAT: 
SP Serock 
1. I miejsce - tenis stdowfr dziewcqt 
2.111 miejsce - tenis stdowy chlopc6w 
3.111 miejsce - p i h  no- chlopc6w 
SP Wola kiebiriska 
1. II miejsce - piUta n o h a  dziewczqt 
2. I11 miejsce - indywidualne biegi pnekajowe dziewcqt 
3.111 miejsce -pika reczna dziewcqt 

Szkda 

Dyscyplina 

Indywidualne 
Biegi 

Pmhjowe 

Koszyk6wka 

MQDZYPOWIAT: 
SP Serockl. 111 miejsce - tenis stdowy dziewcqt 

Przewodnic~y Rpdy Mariusz Rositkki- stwierdzil, k fnamy bardzo dobrze zorganizowany 
system rozgrywek w rafnach Mazowieckich Igrzysk Mlodzieky, dziwi majq mokliwoSC 
startowania we wszystkich zawodach, zawody najcqSciej rozgrywajq siq na hali, mniejsze 
zawody odbywajq siq na salach gimnastycznych i boiskach w szkdach gminnych. 
Zapewniona jest opieka med~czna, s@iowie, dzieci sq dowiezione na zawody, OSiR 
finansuje wynajem hali, qdzi6w, opiekq medyczuq, a ZOSiP dowoknie, jest to zlobne 
finansowanie, po dokonaniu analizy wydatkbw za poprzedni rok, koszty wynosq okdo 
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miejsce 

miejsc 
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e 

my' 
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dmtyny 

miejsce 
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miejsce 

miejsce 

111 
miejsce 

miejsce 

I1 
mieisce 



I 20 000 tysivy. Dodatkowo, jefili zawody odbywajq siq w sobotq, to nauczyciele majr) 
wyplacane wynagrodzehie. Chcialbym podziqkowd Panu Dyrekorowi za dobq organizacjq, 
za zaangmwanie, nawipjqc do terminbw zawodbw, to wSr6d nauczycieli wychowania 
fizycznego trwa dyskwja. I,Jwa&m, te obecny system jest mjlepszy, gdzie utwody odbywajr) 
sie glbwnie w soboty, a pozostate odbywaj~ siq w tygodniu, dzieci nie trace lekcji, 
chc%bym, %by taki sy&m dalej funkcjonow;d. M & ~  w sobotq do dyspo&cjihalq 
sportowq, dzieci nie traq lekcji, nie ma kolizji z rbaymi zajqciami dobtkowymi. Byly 
propozycje, aby zawody odbywaly siq tylko po zajviach lekcyjnych, ale to nie jest dobry 
pomysl, dzieci maja dodatkowe z a j ~ i a ,  treningi, musq odrobiC lekcje, w i v  ten obecny 
system jest w mojej ocenie jest najlepszy. Natomiast niepokojqcy jest fakt, te w niekt6rych 
dyscyplinach z poszczegbych szkM nikt nie biem udzialu w zawodach, miejmy nadziejq, 
te to siq zmieni, te w i p j  dn&yn b&ie bralo udzial w zawodach 

Pmwodnicqcy Komisji Slawomir Cze&ki zapytal w jakiej kolejnoki odbywajq sic; 
.. zawody? 

- 
1 

Dyrektor OSiR Maciej Gddwski odpowiedzial., ze najpierw sq eliminacje gminne, nastqpnie . 
zwyciqzcy jadq na zawody powiatowe, miqdzy powiatowe i kolejne sq zawody wojewbdzkie. 

1 7. Pnyjpie protokol6w z posiedzeh Komhji Kultury, Ohiaty i Sportu w dniach: 
I 5.12.2018r, 9.01.2019r, 6.032O19ry 10.04.2019r. 
j ,  
I Pmwodniczqcy Komisji Slawomir CzRnvifiski stwierdzil, iZ. projekty protokdbw byly 

pmlane  do Radnych, zostdy wniesione poprawki, kt6re zostaly uwzglqdnione. hotokoly 
pnyjete. 

8. Sprawy r6he. 

Nie zploszono. 

9. Zamknipie posiedzenia. 
Przewodnicqcy Komisji Slawomir Cze&ki stwierdzii wyczerpanie~porqdku obrad i 
zanhql posiedzenie komisji. 

Priygotowata: Elkbieta Jakubczak 




